
Referat nr. 7/2024 KG agility

Tid og sted: 25.6.2024, Teams kl 20.00
Referent: Hans Strømsøyen
Møteleder: Tone Cecilie Kraft

Møtedeltakere Funksjon Tilstede

Tone Cecilie Kraft Leder Ja
Synnøve Matre Medlem Ja
Anette Mjøen Medlem Ja
Thomas Thiesen FCI representant Ja
Jan Egil Eide Medlem Ja
Johnny Aas Medlem Nei
Hans Strømsøyen Medlem Ja
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Saker
Aksjonspunkter

Nr Aksjon/
Vedtak

Ansvar

Godkjenning av referat

Referatet fra møte 6/2024 er godkjent på fb.

Ikke fullførte saker

Årshjul.

Behandle forslag til oppdatert dommerveiledning (påbegynt).

Plan for høsten:
mandat LLL
utlysning LLL
evt presisering av regler for uttak
planlegging av regelrevisjon
dommerutdannelse
status agilityklubb

1 Klagesaken

Ref sak 2 fra møte 6.

Flertallet i KG vedtok følgende:
KG har vurdert saken og kommet til at klagen ikke tas til følge. 
Det følger av regelverket at «den enkelte deltager er ansvarlig 
for å møte ved korrekt ring i god tid før konkurransen starter.» 
Imidlertid tar vi innover oss at Facebook ikke er den beste 
informasjonskanalen for informasjon i forbindelse med uttaket, 
og at vi ikke ønsker at en slik uheldig episode skal oppstå. 
Derfor vil vi sørge for at informasjon vil tilflyte utøverne på 
annen måte neste år.

Mindretallet v/Hans Strømsøyen mener at klagen burde tas til 
følge og begrunner dette med:
Landslagsledelsen har ikke anledning til å lage regler for 
uttaket. Dette ansvaret har KG. «Uttaksreglene» må omfatte 
alle regler med hensyn til tildeling av poeng. Informasjonen om 
«regelen» ble dessuten gitt via facebook gruppe tirsdag før 
uttaket. 
LLL har redegjort muntlig for det som skjedde mens utøveren 
ikke har fått samme mulighet. 

Flertallets kommentar til det siste avsnittet over er:
Utøver har valgt å fremme klagen gjennom sin klubb i stedet 
for å klage på egenhånd. Resten av KG vurderer derfor at 
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utøver har blitt hørt, da synspunktene er formidlet via klubben. 

Svar på klage ihht vedtak sendes

Jan Egil Eide var ikke med på behandling av denne saken.

1 Svar på epost Tone

2 Diskusjon/evaluering av uttak og NM

Det var enighet om at det i år ikke er behov for evaluering av 
uttak og NM. Uttaksreglene (oppdatert i år) gjelder tre år til 
(2024-2027).
Uttaket var til tider underbemannet og neste arrangør må gjøre 
bedre avtaler om bemanning.

De landslagsutøverne som ønsker å bidra med å bemanne 
uttaket kan selvfølgelig gjøre det, men det er ikke ønskelig å 
kreve det.

Angående NM er det allerede ønsker fra KG om endringer. Det 
har også vært en referansegruppe i arbeid på dette. Se neste 
sak.  

3 Forslag til prøveordning for NM 2025

Individuelt norgesmesterskap Kvalifisering skjer via hopp- eller 
agilityresultat fra påmeldt offisielt stevne. 

Den individuelle finalen omfatter i utgangspunktet 100 
ekvipasjer pluss fjorårets norgesmester som er automatisk 
kvalifisert.

Finaleplassene fordeles prosentvis etter antall påmeldte i 
størrelsesklassene.

Kvalifiseringsgrense skal være samme fra hopp og agility 
(eksempelvis topp 5 hunder fra hver går til finale). Dersom 
prosentvis fordeling av finaleplasser resulterer i et oddetall 
rundes det opp til nærmeste partall for å sikre dette.

Ved dobbeltkvalifisering går plassen videre. Dette skal gjøres 
annenhver gang fra agility- og hoppklassen, første plass fra 
agility.

Finalen består av ett agilityløp der alle starter med blanke ark.

Startrekkefølgen i finalen vil være omvendt av kvalifiseringen. 
Vinner av agilitykvalifiseringen starter sist, vinner av 
hoppkvalifiseringen starter nest sist osv.

Lag-NM

Deltagerne kvalifiseres til deltagelse på NM etter dagens 
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regelverk.

Kvalifisering til NM-finale skjer ved et hoppløp hvor 
startrekkefølgen er tilfeldig.

De 8 beste lag med tellende resultat (ikke diskvalifikasjon) i 
hver størrelsesklasse går videre til finale.

Finalen arrangeres som stafett.

I finalen starter alle lag med blanke ark. Laget på siste plass 
starter først, så nest siste. osv.

Et stafettlag skal bestå av 4 ekvipasjer, om noen lag har kun tre, 
må en av ekvipasjene løpe to etapper.

Klasse 1 og 2

Det er opp til arrangør av NM om det også skal arrangeres 
klasse 1 og 2 mesterskap.
Arrangør er fleksibel til å sette tak på antall starter i kl 1 og 2.

Gjennomføres det finaler i klasse 1 og 2 er det ønskelig at disse 
slås sammen til en felles.

Det lages forslag til søknad til SHK om prøveordning 2 Søknadstekst Hans

4 Utlysning av NM og uttak for 2025

Invitasjon til å arrangere disse stevnene utlyses så snart som 
mulig. 3 Utlysning NM og 

uttak
Synnøve

5 Orientering om fellesbestemmelsene og NKK-samarbeid

KG sendte over utkast til implementering av 
fellesbestemmelser 11.03.23. Tone Cecilie har vært i kontakt 
med NKK for å høre hva status er på disse, særlig fordi disse 
regulerer den nye prøvemappen. Det er flere klubber som har 
gitt tilbakemelding om at de ikke finner reglene for utfylling av 
prøvemappen, og KG kan ikke svare annet enn at dette vil bli 
regulert i de oppdaterte reglene som forhåpentligvis snart er 
klare. NKK kunne si at de håper å agilityregelverket med nye 
fellesbestemmelser klare i løpet av juni. Tone har anmodet at vi 
får reglene til gjennomsyn før de publiseres, så vi kan 
kvalitetssikre at alle endringene er med. Sportshundkomiteen 
har ikke behandlet alle endringer knyttet til FCI-harmonisering 
som ble sendt over til NKK i 11.03 i år, kun de som gjelder 
høyde på hjulet. 

6 Agilityklubben
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Anette har snakket med Kristin Myhre som sier at Hilde er på 
saken og at KG vil bli involvert. Ingen dato er gitt.

7 Dommer til Nordisk Mesterskap i agility 2025

KG har mottatt én søknad om å være nasjonal dommer til NoM 
2025. Det er fra Jan Egil Eide. Han var dermed selv inhablil i 
saken, men ble enstemmig valgt til oppgaven. 

Neste møte er mandag 5. august kl 19.
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